
Tirsdag d. 11. april 2022: Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Engholm Søpark, kl. 

19.00, hos Poul Pilgaard – Engholm Søpark 132. 

 

Til stede: 

• Knud B. Troelsen – Engholm Søpark 7 (suppleant)  

• Henrik Brændgaard – Engholm Søpark 23 (referent), 

• Martin Laurberg – Engholm Søpark 43 

• Martin Smedegaard Carlstedt – Engholm Søpark 100,  

• Bent Hald Larsen – Engholm Søpark 124 

• Poul Pilgaard – Engholm Søpark 132, 

 

Afbud: 

• Henriette A. Karlsson – Engholm Søpark 9 

 

1. Godkendelse af dagsorden samt referat af bestyrelsesmøde tirsdag, den 15. marts 2022 og 

Zoom-møde torsdag, den 7. april 2022: 

- Dagsorden samt referater fra bestyrelsesmøde 15. marts og 7. april 2022 blev 

godkendt uden bemærkninger. 

- Poul gennemgik udbud af sommer- og vintervedligeholdelse, hvor Ole Christensen 

blev valgt med det billigste tilbud på Zoom-møde, den 7. april 2022. 

 

2. Konstituering af bestyrelsen: 

- Martin Laurberg blev valgt til formand. 

- Poul Pilgaard blev valgt til næstformand. 

- Bent Hald Larsen blev valgt sekretær. 

 

3. Opfølgning på generalforsamling tirsdag, den 5. april 2002: 

- Martin S. Carlstedt er blevet kontaktet af Thanh Dong Nguyen fra ESP 82, som 

har tilbudt at overtage opgaven med drift og vedligehold af hjemmesiden. Der er 

aftalt møde om overdragelse af opgaven. 

- Der var opfordring på generalforsamlingen til at få aktiveret Idéudvalget i 

forbindelse med etablering af fællesarealet ved EPS 90 – 146, som foreslået. Der 

skal laves en detaljeret plan, der sikrer, at der ikke bruges flere penge end der er 

afsat til projektet. 

- Poul har talt med en havearkitekt, som kan hjælpe med ideer og struktur for 

projektet. Det blev besluttet at arbejde videre med havearkitekten.  

 

4. Status på løbende opgaver: 

- Poul har bedt Tryg om et forsikringstilbud på gadelyset med en sum på kr. 

500.000. Samtidig fås tilbud hos Tryg på foreningens ansvarsforsikring og 

bestyrelsesansvar, som pt. er ved Topdanmark. 

- Knud overtager kontakten til Vejdirektoratet fra Martin S. Carlstedt vedr. 

støjværn mod motorvejen ifm. forlængelse af motorvejen. 

- Poul og Martin Laurberg deltager i mødet med Herning Kommune om gadelys 

mandag, den 9. maj, kl. 14.30 ved fællesarealet ESP 90 – 146. 

- Som nævnt i referatet fra 15. november 2021 skal der lægges asfalt på cykelstien 

ved rundkørsel, hvor der mangler slidlag og grusstien ud mod Alhedestien. Dette 

skal snart sættes i gang. 

 

5. Eventuelt, herunder næste møde: 

- Næste møde onsdag, den 11. maj 2022, kl. 19.00 hos Martin Laurberg – ESP 43. 

 


